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1) Kan de wethouder aangeven of er voldoende interne capaciteit is binnen de 
gemeentelijke organisatie om hier uitvoering aan te geven?  
2) Momenteel zijn er 12 vacature extern uitgezet. Dat is relatief gezien nog te 
doen, gelet op de arbeidsmarktkrapte, maar mijn vraag specifiek m.b.t. het 
omgevingsplan is: voorziet de wethouder al dat wij mogelijk ook extern zullen 
moeten werven?  
3) Over de rol van de gemeenteraad bij buitenplanse omgevingsplanactiviteiten: de raad zal op 
korte termijn moeten bepalen wanneer men in de toekomst gebruik wil maken van het 
(bindend) adviesrecht, en dat moet voor inwerkingtreding van de wet vastgelegd 
worden. Wanneer gaan we dat doen? Heeft u hiervoor al een termijn in gedachte? Mijn fractie 
kwam dit namelijk niet tegen in de uitgangspunten voor de basisregelingen. 
 


